
Interni strokovni posvet elektrodistribucijskih družb:

Šempeter v Savinjski dolini, 13 2 2020

Število oddanih anket: 38
Število udeležencev (ocena) : 90

Kako ste bili zadovoljni s predavanjem:
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Izkušnje z obratovanjem hranilnika "Suha" Vilman 24 12 1 1 158 4,27
Potencial polnilne infrastrukture EV pri fleksibilnosti Curk, Obreza 7 26 5 123 3,24
Dostop do in uporaba merilnih podatkov v dodobni distribuciji Šinkovec 21 13 4 152 4,00
Optimizacija sistemov merjenja za dosego observabilnosti DO Maruša, Jurše 12 18 7 1 128 3,46
Pilotno testiranje in perspektive uporabe privatnega LTE v DEE Mavec 17 18 2 1 143 3,86
NEDO RR in demonstracijski projekt DMS EM - analiza in prikaz rezultatov Jelenc 17 19 1 1 144 3,89
Vloga aktivnega odjemalca v projektu Premakni porabo Prešern, Horvat 14 23 1 141 3,71
Ali je fleksibilnost ključ za rešitev vseh problemov v EE omrežju? Koželj , Kos 31 7 0 176 4,63
Vpliv fleksibilnosti na delovanje DO - projekt 3Smart Skrt 9 27 2 130 3,42

Katero predavanje prvega sklopa vam je bilo najbolj zanimivo:
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Izkušnje z obratovanjem hranilnika "Suha" Vilman 16
Potencial polnilne infrastrukture EV pri fleksibilnosti Curk, Obreza 1
Dostop do in uporaba merilnih podatkov v dodobni distribuciji Šinkovec 7
Optimizacija sistemov merjenja za dosego observabilnosti DO Maruša, Jurše 3,5
Pilotno testiranje in perspektive uporabe privatnega LTE v DEE Mavec 6,5

Katero predavanje drugega sklopa vam je bilo najbolj zanimivo:
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NEDO RR in demonstracijski projekt DMS EM - analiza in prikaz rezultatov Jelenc 6
Vloga aktivnega odjemalca v projektu Premakni porabo Prešern, Horvat 4,5
Ali je fleksibilnost ključ za rešitev vseh problemov v EE omrežju? Koželj , Kos 21,5
Vpliv fleksibilnosti na delovanje DO - projekt 3Smart Skrt 2

Kako ste bili zadovoljni z organizacijo konference:

zelo zadovoljen (5 točk) 27
zadovoljen (3 točke) 10
lahko bi bilo boljše (2 točki) 0
nezadovoljen (0 točk) 0
neocenjen 1
SKUPAJ TOČK 165

4,46

Kaj želite, da v prihodnje spremenimo ali izboljšamo?
Vsem udeležencem posredujte kontakte udeležencev (email, ime, priimek, pozicija v družbi), skladno z GDPR
Manj predstavitev, več debate
Predstavitve, ki še niso bile predstavljene kje drugje
razprava za vsako od predavanj po predstavitvi
več komunikacije med EDP
Oregled delovanja v smeri, ki jo je avtor nakazal, določitev kriterijev napredka na področju
ne
(brez odgovora 22)

Ali želite, da tudi v prihodnje organiziramo interno konferenco?
DA, super je
Seveda
Vsaj 1 x letno
najmanj 1 x letno
24 x DA
(10 brez odgovora)

Povzetek pripravil: Edvard Košnjek

Kakšni so učinki in pridobljene izkušnje iz projektov pametnih omrežij
in

kako daleč smo z digitalizacijo v distribuciji električne energije ?

Povprečna ocena
71%

26%

3%

Kako ste bili zadovoljni z organizacijo konference:

zelo zadovoljen (5 točk) zadovoljen (3 točke) neocenjen


